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     KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS  

ÖNKORMÁNYZATA KÖZGYŰLÉSÉNEK 

Kulturális Bizottsága 

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

_______________________________________________________________________ 
18870-4/2024. 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Kulturális Bizottsága 

  2024. november 25-én megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye:     Városháza 

   Kecskemét, Kossuth tér 1.  

 

 

Az ülés időtartama:  13 órától –  13.45   óráig 

 

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint.  

 

 

 

Dr. Papp Zoltán:  

Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, a 7 fős bizottságból - Lévai Jánosné távolléte mellett - 6 fő 

jelen van, a testület határozatképes.  

Javasolja, hogy a napirendi pontokat a kiküldött meghívó szerinti sorrendben tárgyalják meg. 

Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e módosító javaslat az ülés napirendjére vonatkozóan? 

Megállapítja, hogy módosító javaslat nem hangzott el. 

Megkérdezi, ki ért egyet a kiküldött napirenddel? 

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság a javaslatot elfogadta, és az ülés napirendjére 6 igen, 

0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

8/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

Az ülés napirendje  

 

Kecskemét Megyei Jogú Város önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága az ülés 

napirendjére az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat 

kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságok féléves beszámolójának 

elfogadása 

Előterjesztő:  Bán János alpolgármester 

 

2. A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat 

kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságok felügyelőbizottsági tagjainak 
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megválasztása és díjazásának megállapítása 

Előterjesztő:  Bán János alpolgármester 

 

3. Döntés a Vacsiköz, Felsőszéktó, Hetényegyháza és Szarkás-Úrihegy, Talfája  

településrészekben található közterületek elnevezéséről 

                 Előterjesztő:  Dr. Tóth Szilárd,  SzB elnöke 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés  16. sorszámmal szerepel./ 

 

4. A Katona József Könyvtár Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása 

Előterjesztő:  Bán János alpolgármester 

5. Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2025. I. 

félévi munkatervére 

Előterjesztő: Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 

 

 

 

1. Napirend 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok féléves beszámolójának elfogadása 

 

 

Dr. Papp Zoltán:  

Megkérdezi Barta Dórát, a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. igazgatóját, 

van-e szóbeli kiegészítése a beszámolóhoz? 

 

Barta Dóra:  

Kiegészíteni valója, nincs, viszont a szakmai munkájukról szeretne egy rövid összegzést adni. 

Az eltelt félévet tekintve a Hírös Agóra szakmai teljesítménye kiemelkedő nemcsak a város 

tekintetében, hanem regionális és országos viszonylatban is. Az utóbbi időben az agóra intézmények 

tekintetében pilot intézménnyé váltak a szakmai munka eredményeként, amely mind 

eseményszámot, mind az események minőségét illetően kiemelkedő az országos minősítésben.  Ez 

számukra egy komoly szakmai elismerés. A lakosságtól érkezett visszajelzések szintén megerősítik 

a munkájukat abban a tekintetben, hogy nagyon örül a város annak az innovatív megközelítésnek, 

amely az alapszolgáltatásokon túlmutató közművelődési és kulturális intézmény karaktert mutat. 

Bízik benne, hogy továbbra is a kecskeméti lakosság számára kielégítő és gazdag, színvonalas 

kínálatot tudnak nyújtani. Nagyon sok fejlesztés történt az utóbbi félévben. A táboroktól kezdődően 

sok új eseményt hoztak létre, és a havi 500 eseményszám is szinte páratlan.  

A városi fesztiválokat is nagyrészben a Hírös Agóra bonyolítja, ami mind az agórák, mind a 

kulturális központok és mind a művelődési intézmények tekintetében szintén páratlan.  

 

Dr. Papp Zoltán: 

Úgy látja, az elmúlt néhány éyben valóban nagyon sokat fejlődött az intézmény. Olyan programokat 

láthattak az elmúlt időszakban, amelyekhez hasonló színvonalú rendezvények korábban nem voltak. 

Megköszöni igazgató asszony munkáját. 

 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 
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Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

9/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok féléves beszámolójának elfogadása 

(A Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2024. I. félévi beszámolója) 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 13-65/2024. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 

2024. I. félévi gazdálkodására vonatkozó beszámolóját 540 572e Ft mérlegfőösszeggel, 

8 981e Ft adózott eredménnyel és 78 449e Ft saját tőkével elfogadja. 

 

2.  A bizottság felkéri Bán János alpolgármestert, hogy a társaság ügyvezetőjét a bizottság 

döntéséről tájékoztassa. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Bán János alpolgármester 

 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Bán János alpolgármester 

3. Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője  

4.  Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője és általa 

Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 

5. Irattár 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi Kozák Polettet, a Kecskeméti televízió Nonprofit Kft. igazgatóját, van-e szóbeli 

kiegészítése a beszámolóhoz? 

 

Kozák Polett: 

Jelzi, nincs kiegészítése. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

A gazdálkodásra vonatkozó beszámolóban az áll, hogy adózott veszteséggel zárták az évet. Ez 

hogyan lehetséges? A beszámoló több olyan tételt is tartalmaz, amelyek érdekesek lehetnek: 

Szeretné megkérdeni, hogy a frekvenciahasználati díj egyik évről a másikra miért emelkedett meg 

300%-kal? Emellett a szállítási és a  kiadvány terjesztői költségek is 200%-kal emelkedtek, úgy, 

hogy az anyagban az áll, a kiadványszám emelkedés csak 20% volt az előző évhez képest. A 
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kiadványok előállítási költsége is közel 300 %-kal emelkedett. Bírság ellenőrzési pótlék 300% 

emelkedését is tartalmazza az anyag. Véleménye szerint egy önkormányzati tulajdonban lévő cégnél 

erre nem szabadna, hogy sor kerüljön.  

 

Kozák Polett: 

Ahogy a beszámolóban is leírták, csupán időarányosan költöttek többet a kiadványokra. Emiatt 

mutatkozik százalékosan növekmény a kiadványok tekintetében. Ami azt jelenti, hogy a második 

félévben ez a százalékos növekmény ki fog egyenlítődni. Kevesebb kiadvány lesz a második 

félévben, ezért ezen a soron év végére kevesebb költség fog megjelenni. Azt is tudni kell, hogy   a 

Médiaszolgáltatás-támogató és Vagyonkezelő Alaptól származó bevétel kevesebb volt, tekintettel 

arra, hogy az első félévben elsősorban helyi feladatokra koncentráltak. A második félévben e 

tekintetben is már növekedés fog mutatkozni. 

A frekvencia használati díj vonatkozásában gazdasági igazgató kollégáját kéri fel a válaszadásra. 

 

Szalay Gábor: 

A frekvenciahasználati díjat mindig az előző év tükrében állapítja meg a hatóság. Ez egy előre nem 

kalkulálható tétel. Ezt nagyon sok tényező befolyásolhatja. A 2023. év 1-6 hónap tükrében is látható 

egyfajta csökkenés a bevételekben.  A frekvenciahasználati díjat mindig a rákövetkező évben 

állapítja meg és szabja ki a hatóság. Ennek a díjnak a bázisát minden esetben a bevételek adják. 

Tekintettel arra, hogy a 2023-as év egy eredményes év volt a számukra, a növekedés ebből 

származik. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

A Facebook és YouTube hirdetések költségei hol találhatóak, egyáltalán voltak ilyenek? 

 

Szalay Gábor: 

Ez nincs külön kiemelve, az igénybe vett szolgáltatások címszón belül található költségként 

szerepel. 

 

Király József: 

Megkérdezi, hogy mi indokolta, hogy a Kecskeméti Lapok az elmúlt évekhez képest sokkal 

gyakrabban jelent meg? Tavasszal szinte kéthetente. 

 

Kozák Polett: 

Aszerint a rendszer szerint került erre sor, ahogy az korábban meghatározásra került. 

 

Király József: 

A beszámolóban viszont az áll, hogy több kiadványt adtak ki, mint ami be volt tervezve. A kérdése 

az, hogy mi indokolta a több kiadvány kiadását?  

 

Kozák Polett: 

A tervben mindig egy éves szám szerepel, ami, ha jól emlékszik, 22 lapszám volt. Az első félévben 

viszont időarányosan több lapszámot adtak ki, mint az évesnek a fele. Nem a korábbiaktól  és nem 

a tervezettől tért el, hiszen a tervezet egy éves lapszámot határoz meg. Az éves keretszámot év 

végére pedig tartani fogják. 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Ugyanez lett volna a kérdése, mert neki is feltűnt, hogy tavasszal, vélhetőleg a választások miatt, 

sokkal több kiadványt jelentettek meg, mint az előző évben. Látta ezeket a kiadványokat, ezek 

abszolút egyoldalóak voltak, az ellenzék nem is szerepelt bennük.  Nem tudja, de feltételezi, hogy 

ezek a kiadványok és a lapszámok is közpénzből jelennek meg. 
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A beszámolóban az áll, hogy a Kecskeméti Lapok megjelentetési száma  2024 évre 19 volt, 

amelyből 13 szám már az első félévben megjelent. A kérdése az, hogy ez az előző években is így 

volt? 

 

Kozák Polett: 

Arról csak az év végén tudnak majd beszélni, hogy az éves keretszámot betartották-e? A szakmai 

tervükben semmiféle konkrét ütemezés nem szerepel, amihez tartaniuk kellett volna magukat.  

Az éves keretszámot viszont tartani fogják az év végére, ugyanúgy, mint ahogy a korábbi években 

is. 

 

Hódi Zsuzsanna: 

A kérdése nem arra vonatkozott, hogy év végére tartani fogják-e, hanem arra, mi indokolja ezt a két 

félév közötti különbséget? 

 

Kozák Polett: 

A darabszámok ütemezése mindig az előző év végén történik, és a következő évben mindig ehhez 

tartják magukat. 

Eddig nem volt elvárás, hogy az ütemezést bárkivel is jóvá kellene hagyatniuk. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Kéri a jelenlévőket, hogy ezt a kérdést ne tegyék politikai csatává, ugyanis, most burkoltan arra 

utaltak, hogy a Kecskeméti Lapok politikai célra használták fel ebben az időszakban. 

 Kéri, most azt vizsgálják meg, hogy a benyújtott anyag megfelel az elvárásoknak, vagy sem? 

 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 4 igen, 2 nem, 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

10/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok féléves beszámolójának elfogadása 

(A Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. 2024. I. félévi beszámolója) 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 13-65/2024. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. 2024. I. félévi 

gazdálkodására vonatkozó beszámolóját 146 043e Ft mérlegfőösszeggel, - 31 860e Ft 

adózott eredménnyel és 94 127e Ft saját tőkével elfogadja. 

 

2. A bizottság felkéri Bán János alpolgármestert, hogy a társaság ügyvezetőjét a bizottság 

döntéséről tájékoztassa. 
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Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Bán János alpolgármester 

 

 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Bán János alpolgármester 

3. Dr. Patay Balázs , a Szervezési és Jogi Iroda vezetője  

4.  Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője és általa: 

Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. 

5. Irattár 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi a Turizmusfejlesztési és Marketing Kft. ügyvezető igazgatóját, a benyújtott 

beszámolóval kapcsolatban van-e szóbeli kiegészítése? 

 

Tamási Ákos: 

Jelzi, nincs szóbeli kiegészítése. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Ebben a beszámolóban is veszteség szerepel, miből adódik ez a veszteség? 

 

Tamási Ákos: 

Az első félévben csak költségei voltak, a második félévben lesznek majd bevételei a cégnek. Úgy 

gondolja, év végén nyereséggel fognak majd zárni. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Ezt csak gondolja, vagy erre megvannak a megfelelő számadatok is? 

 

Tamási Ákos: 

Mindenféleképpen nyereség lesz. 

 

Király József: 

A Kecskeméti Televízió kapcsán jelzi, hogy visszautasítja az elnök úr által elmondottakat. „A 

társaság célja” feladat pontnál a következő szerepel: A társaság közvetlen politikai tevékenységet 

nem folytat, a szervezet pártoktól független, s azoknak anyagi támogatást nem nyújt. Benne van az 

is az anyagban, hogy 30 millió Ft a vesztesége, az is, hogy jelentősen túllépték a kiadványok kapcsán 

azt az összeget, amit beterveztek. 

Az Agórával kapcsolatban elhangzott, hogy milyen remek műsorok vannak. Ezzel egyetért, mert 

valóban színvonalas produkciókat láthattak. 

Arról is kellene beszélni, hogy adott esetben mennyire függ össze a  megjelentetett  kiadványsorozat 

azzal, hogy miért ilyen veszteséges a Kecskeméti Televízió? Emellett azzal is, ami alapján a 

Médiacentrumot, illetve egész pontosan a Kecskeméti Lapokat egy külön kiadványa kapcsán a 

választási bizottság  ebben az évben eltiltotta a további jogsértéstől. Ne söpörjék le ezeket a 

kérdéseket azzal, hogy  a napirend kapcsán csak gazdasági kérdésekről beszéljenek. Mikor 
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beszéljenek akkor a Kecskeméti Televízió alap funkciójáról? A kettőt ugyanis nem lehet 

elválasztani.  

Kigyűjtötte, hogy májusban 2-án, 16-án, 23-án és 30-án jelent meg a Kecskeméti Lapok. Ebben a 4 

lapban összesen több, mint 20 alkalommal jelent meg a kormányoldal, míg az ellenzék  csupán 2 

oldalon, ott is negatív színben. Erről azt gondolja, hogy beszélni kell. Korábba, még Bán János 

igazgatósága idejében működött egy olyan tanácsadó testület, ahol ezek a dolgok az asztalra 

kerültek.  

Az nem fogadható el, hogy róla, a választópolgárok által elfogadott képviselőről olyan cikkek 

jelentek meg, amelyeket a bíróság elítélt, és amelyekért a Kecskeméti Lapoknak fizetnie is kellett. 

 Miért van az, hogy felelőtlenül megjelentetnek olyan újságcikkeket, amelyek nincsenek rendesen 

leellenőrizve? Ezeket kérdéseket csak most tudja felvetni, mert ezeknek a cégeknek ugyanis nincs 

szakmai beszámolójuk. Lehet, hogy be kellene vezetni. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Úgy érzi, hogy képviselő úr személyes sértődöttsége is benne van, abban, amit elmondott. 

 

Király József: 

Megjegyzi, ez a mi lapunk, ezért tette ki ezt a problémát az asztalra. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megköszöni Király József képviselő hozzászólását, jelzi megértették és tudomásul vették az 

elhangzottakat.  

 

Bán János: 

Ezek fontos felvetések. Úgy emlékszik, hogy képviselő úr által említett  tanácsadó testület 

valamikor 2015 után jött létre. Néhány alkalommal ülésezett csak, azonban úgy gondolja, ebben 

lenne lehetőség. Amit fel tud ajánlani az az együttműködés, melyet már el is indítottak. Véleménye 

szerint létezhet egy olyan együttműködési megoldás, amely a jelenlegi állapotokhoz képest egy más 

fajta munkát tud eredményezni. Nagyon sok részletkérdés van, amelyeket érdemes átgondolni, és 

nem csak az itt elhangzott panaszok miatt. 

Ettől függetlenül az a véleménye,  olyan soha nem lesz, hogy egy ellenzéki politikus elégedett lesz 

a helyi média tevékenységével. Olyan viszont lehetne, és ezt szeretné is, hogy egy normalizált 

állapotban tudjon működni. Ennek abszolút a híve, és ehhez minden tőle telhető segítséget meg is 

fog adni. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 4 igen, 1 nem, 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

11/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok féléves beszámolójának elfogadása 

(Kecskeméti Turizmusfejlesztési és Marketing Kft. 2024. I. félévi beszámolója) 

 

 



8 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 13-65/2024. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Turizmusfejlesztési és Marketing Kft. 2024. I. 

félévi gazdálkodására vonatkozó beszámolóját 4 891e Ft mérlegfőösszeggel, -720e Ft 

adózott eredménnyel és 4 628e Ft saját tőkével elfogadja. 

 

2. A bizottság felkéri Bán János alpolgármestert, hogy a társaság ügyvezetőjét a bizottság 

döntéséről tájékoztassa. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Bán János alpolgármester 

 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Bán János alpolgármester 

3. Dr. Patay Balázs , a Szervezési és Jogi Iroda vezetője  

4.  Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője és általa 

 Kecskeméti Turizmusfejlesztési és Marketing Kft. 

5. Irattár 

 

2. Napirend 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok felügyelőbizottsági tagjainak megválasztása és 

díjazásának megállapítása 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat. Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító 

javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Számára nem derül ki az anyagból, hogy a felügyelőbizottság tagjainak kijelölése hogyan történik, 

ki tehet javaslatot? Az anyagban ugyanis már konkrét nevek szerepelnek. 

A javadalmazásról is dönteni kell, viszont erre vonatkozóan konkrét összegek nem szerepelnek az 

anyagban. Szeretné tudni, hogy pontosan milyen összegű havi bérezésben részesülnének? Az 

anyagban csupán az szerepel, hogy  a megállapított havi díjazása nem haladhatja meg a mindenkori 

kötelező legkisebb munkabér – amely teljes munkaidő teljesítése esetén 2023. december 1-jétől 

havibér alkalmazása esetén bruttó 266.800,- Ft – ötszörösét, illetve a felügyelőbizottság többi tagja 

esetében a mindenkori kötelező legkisebb munkabér háromszorosát. 

 

Bán János: 

A nevek meghatározása egy egyeztetési folyamat keretében történik. Ebben a névsorban viszont azt 

látja, hogy többnyire olyan civil szakértőket kértek fel az egyeztetés során, akiktől elvárható és 

remélhető, hogy az adott területen megfelelő módon tudják képviselni a felügyelőbizottságban a 

város érdekeit. Nem minden jelöltet ismer, de akiket igen, azokról azt gondolja, hogy megfelelő 

tudással és szakértelemmel rendelkeznek. 
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Hódi Zsuzsanna: 

Arra továbbra sem kapott választ, hogy ki tehet javaslatot a tagok, illetve az elnök személyére? 

Megkérdezi, hogy Dr. Bán Attila rokona-e alpolgármester úrnak? 

 

Bán János: 

Jelzi, Dr. Bán Attila csupán névrokona. 

 

Dr. Patay Balázs: 

A felügyelőbizottságok tagjainak és elnökének a díjazása az elmúlt 5 évben megállapított összeggel 

megegyező módon történik. Ez  azt jelenti, hogy a Hírös Agóra esetében a tagok díjazása 30 ezer 

Ft/hónap, az elnöknek 40 ezer Ft/hónap, ugyanilyen mértékű a Kecskeméti Televíziónál, a 

Kecskeméti Turizmusfejlesztési és Marketing Kft. esetében pedig mind a tagok, mind az elnök 

díjazás nélkül látják el a feladatukat. 

A felügyelőbizottság tagjai közül a felügyelőbizottság tagjai választják meg az elnököt. 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Akkor azok az összegek, amelyeket az előterjesztés tartalmaz, azok a maximálisan adható összegek? 

 

Dr. Patay Balázs: 

Az előterjesztés azt a jogszabályi  szabályozást tartalmazza, amely meghatározza, hogy egy 

felügyelőbizottsági tagnak és elnöknek köztulajdonban lévő gazdasági társaságnál mennyi lehet a 

maximális javadalmazása. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit 

Kft. felügyelőbizottsági tagjainak megválasztása és díjazásának megállapítása tárgyú határozat-

tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 1 nem, 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

12/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok felügyelőbizottsági tagjainak megválasztása és 

díjazásának megállapítása  

(Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. felügyelőbizottsági tagjainak 

megválasztása és díjazásának megállapítása) 

 

 

A Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta Kecskemét Megyei Jogú Város alpolgármestere 8750-10/2024. számú előterjesztését 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Nonprofit Kft. 

felügyelőbizottsági tagjainak Hörcsök Imrét, Halászné Fábián Rózsát és Dr. Bán Attilát 

választja meg 2024. december 1. napjától 2029. november 30. napjáig terjedő 5 éves 

határozott időtartamra változatlan díjazás mellett. 
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2. A bizottság felkéri Bán János alpolgármestert, hogy a fenti döntésről az érintett 

kizárólagos önkormányzati tulajdonban álló gazdasági társaság ügyvezetőjét tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Bán János alpolgármester 

 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Bán János alpolgármester 

3. Dr. Patay Balázs , a Szervezési és Jogi Iroda vezetője  

4.  Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

5. Irattár 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a  Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. 

felügyelőbizottsági tagjainak megválasztása és díjazásának megállapítása tárgyú határozat-

tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 1 nem, 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

13/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok felügyelőbizottsági tagjainak megválasztása és 

díjazásának megállapítása  

(Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. felügyelőbizottsági tagjainak megválasztása és 

díjazásának megállapítása) 

 

A Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta Kecskemét Megyei Jogú Város alpolgármestere 8750-10/2024. számú előterjesztését 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. felügyelőbizottsági 

tagjainak Várkonyi Zoltánt, Dr. Rigó Orsolya Izabellát, és Bus Gábort választja meg 2024. 

december 1. napjától 2029. november 30. napjáig terjedő 5 éves határozott időtartamra 

változatlan díjazás mellett. 

 

2. A bizottság felkéri Bán János alpolgármestert, hogy a fenti döntésről az érintett kizárólagos 

önkormányzati tulajdonban álló gazdasági társaság ügyvezetőjét tájékoztassa. 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Bán János alpolgármester 
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Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Bán János alpolgármester 

3. Dr. Patay Balázs , a Szervezési és Jogi Iroda vezetője  

4.  Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

5. Irattár 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a Kecskeméti Turizmusfejlesztési és Marketing Kft. 

felügyelőbizottsági tagjainak megválasztása és díjazásának megállapítása tárgyú határozat-

tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 1 nem, 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

14/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonában lévő gazdasági társaságok felügyelőbizottsági tagjainak megválasztása és 

díjazásának megállapítása  

(Kecskeméti Turizmusfejlesztési és Marketing Kft. felügyelőbizottsági tagjainak 

megválasztása és díjazásának megállapítása) 

 

A Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta Kecskemét Megyei Jogú Város alpolgármestere 8750-10/2024. számú előterjesztését 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Turizmusfejlesztési és Marketing Kft. 

felügyelőbizottsági tagjainak Lovas Zoltánt, Petőfi Sándort és Dr. Farkas Lászlót választja 

meg 2024. december 1. napjától 2029. november 30. napjáig terjedő 5 éves határozott 

időtartamra díjazás nélkül. 

 

2. A bizottság felkéri Bán János alpolgármestert, hogy a fenti döntésről az érintett kizárólagos 

önkormányzati tulajdonban álló gazdasági társaság ügyvezetőjét tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Bán János alpolgármester 

 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Bán János alpolgármester 

3. Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője  

4.  Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

5. Irattár 
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3. Napirend 

Döntés a Vacsiköz, Felsőszéktó, Hetényegyháza és Szarkás-Úrihegy, Talfája  

településrészekben található közterületek elnevezéséről 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat. Jelzi, 2 utcanévvel kapcsolatban van kifogása: az 

egyik a Ború, a másik pedig a Buckás utca. A Ború utca elnevezésről a bánat és a fájdalom juthat 

az eszünkbe, ezért nem gondolja, hogy ez  jó lenne utcanévnek. A buckás utcanévnek véleménye 

szerint szintén rossz kicsengése van. 

 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hódi Zsuzsanna: 

A Wilhelm Maybach utcanév helyett a Barényi Béla elnevezést javasolja. 

 

Dr. Gajdácsi Zoltán: 

Jelzi, van már ilyen nevű utca. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Wilhelm Maybach motortervező mérnök a  Mercedesnél, és ez a terület is a gyárcsoport érdekeltségi 

körébe esik. Azzal viszont ő is egyetért, hogy nem szerencsés Magyarországon nem magyar 

utcanevet adni, hiszen annyi tudós van az országban, hogy még lenne kiről utcát elnevezni. Nem 

biztos tehát, hogy ez jó döntés lenne, de magával a személlyel kapcsolatban semmi kifogása nincs. 

Három utcanévre vonatkozóan érkezett javaslat. Megkérdezi jegyző urat, hogy a Wilhelm Maybach 

utcáról akkor külön szavazzanak? 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Az SZMSZ értelmében lehetőség van a döntés egyes pontjairól részleteiben szavazni, amennyiben 

a bizottság így dönt.  A Ború és a Buckás utca esetében azt javasolja szavazásra feltenni, hogy a 

bizottság ezt a 2 utcanevet a nem javasolja elfogadni, a többit pedig igen. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

A 3. javaslattal kapcsolatban szeretné meghallgatni Dr. Orbán Csaba osztályvezető úr véleményét. 

 

Dr. Orbán Csaba: 

A Wilhelm Maybach utca elnevezésre az érintett terület legnagyobb gazdasági szereplőjétől érkezett 

javaslat. A Mercedes gyár területét, azt az épülettömböt, amelyet a gyár képvisel, jelenleg is a 

fejlesztőmérnökeiről neveztek el. A Mercedes és a Daimler út határolja ezt az épülettömböt. A most 

épülő, egyelőre név nélküli út elnevezésére tették ezt a javaslatot. Ezen az úton egyébként 

tervezetten semmilyen más ingatlan nem lesz, csak az épülő új gyáregység. Ez az elnevezés egyfajta 

tisztelgés lenne a Mercedes gyár fejlesztői előtt. 

A másik két utcával kapcsolatban jelzi, hogy ezeket a neveket a területen élők javasolták, melyet 

lakossági fórum keretében is megvitattak. 

 

Dr. Gajdácsi Zoltán: 

Az érintett területeken neves magyar, nemzetközileg is elismert gépészmérnökökről is van utca 

elnevezve. Ez a mostani javaslat a beruházó kifejezett kérése volt, azzal együtt is, hogy a területet 

ő adta át, és nagy áldozatot is hozott annak érdekében, hogy ez a vadonatúj, széles út megépülhessen, 

amelyet most a szakma így javasol elfogadni. 
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Dr. Temesvári Péter: 

Ügyrendi javaslatként kéri, hogy a bizottság elsőként elnök úr módosító javaslatáról szavazzon. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, módosító javaslatával ki ért egyet?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 1 tartózkodással a javaslatot 

elfogadta. 

 

Az elfogadott módosító javaslat figyelembevételével a napirendi pontra az alábbi határozati 

javaslatot teszi: 

  

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

a Szabályozási Bizottság 18060-5/2024. számú előterjesztést, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést  a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja, azzal, hogy a határozat-tervezet 1.g) pontjában  szereplő Ború, valamint a 1.h) 

pontjában szereplő Buckás utca elnevezést nem támogatja 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Papp Zoltán bizottsági elnöke  

 

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

15/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

Döntés a Vacsiköz, Felsőszéktó, Hetényegyháza és Szarkás-Úrihegy, Talfája  

településrészekben található közterületek elnevezéséről 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

a Szabályozási Bizottság 18060-5/2024. számú előterjesztést, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést  a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja, azzal, hogy a határozat-tervezet 1.g) pontjában  szereplő Ború, valamint a 1.h) 

pontjában szereplő Buckás utca elnevezést nem támogatja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Papp Zoltán bizottsági elnöke  

 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

3. Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

4. Irattár 
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4. Napirend 

A Katona József Könyvtár Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről?  

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Megkérdezi, miért húzták ki a szabályzatban a ruhatárt a Műszaki Osztály  egységei közül? Ez azt 

jelenti, hogy ezentúl a könyvtárban nem lesz ruhatár, vagy esetlegesen üzemeltetésre kiadják 

valakinek? 

 

Bujdosóné dr. Dani Erzsébet: 

A ruhatár nem fog megszűnni, szervezeti átalakítást hajtottak végre, aminek eredményeként az 

Olvasószolgálat hatáskörébe kerül át. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további  kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

16/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

A Katona József Könyvtár Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 5-51/2024. számú, fenti tárgyban készült előterjesztést, és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

A bizottság 2024. november 26. napjával történő hatálybalépéssel, a határozat melléklete szerinti 

tartalommal jóváhagyja a Katona József Könyvtár Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 

 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Bán János alpolgármester 

3. Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

4. Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője és általa: 

Katona József Könyvtár 

5. Irattár 

(A határozat melléklete, a jegyzőkönyv részét képezi.) 
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5. Napirend 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2025. I. félévi 

munkatervére 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat. 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

17/2024 .(XI.25.) KltB. számú határozat 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2025. I. félévi 

munkatervére 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága 

megtárgyalta Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 19703-1/2024. számú előterjesztését és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

A  Kulturális Bizottság a közgyűlés 2025. I. félévi munkatervére tett, a határozat mellékletében 

szereplő javaslatokat nem kívánja kiegészíteni.  

 

 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

3. Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 

4. Irattár 

17/2024. (XI.25.) KltB. számú határozat melléklete 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú Város 

Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről szóló 22/2023. (XII.7.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Gazdálkodó Város Bizottság 

     Szabályozási Bizottság 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének végrehajtása és a 

2024. évi maradvány jóváhagyása (ZÁRSZÁMADÁS) 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Gazdálkodó Város Bizottság 

     Szabályozási Bizottság 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Gazdálkodó Város Bizottság 

     Szabályozási Bizottság 

 

Településszerkezeti Terv és a Helyi Építési Szabályzat módosítása 

Előterjesztő:     Fejlődő Város Bizottság 

 

Kecskemét megyei jogú város településképének védelméről szóló rendelet módosítása 

Előterjesztő:     Fejlődő Város Bizottság 

Előzetesen véleményezi:  Kulturális Bizottság 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának felülvizsgálata 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város TOP PLUSZ Városfejlesztési Programtervének módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

  Gazdálkodó Város Bizottság 

 

Éves belső ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves belső ellenőrzési jelentés 2024. évről 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2025. II. félévi munkaterve 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalában igazgatási szünet elrendelése 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

 

Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 2025. évi szabadsága ütemezésének jóváhagyása 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

Döntés az indítandó óvodai csoportok számának és a maximális csoportlétszám túllépésének 

engedélyezéséről a 2025/2026. nevelési évre 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:  Gondoskodó Város Bizottság 

 

Pályázat kiírása a Ferenczy Ida Óvoda, valamint a Kálmán Lajos Óvoda igazgatói feladatainak 

ellátására 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:  Gondoskodó Város Bizottság 
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Pályázat kiírása a Kecskeméti Katona József Múzeum intézményvezető (igazgató) 

munkakörének betöltésére 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

Közreműködői megállapodások megkötése a Ciróka Bábszínházzal, valamint a Kecskeméti 

Katona József Nemzeti Színházzal 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2025. évi vagyongazdálkodási koncepciója 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Gazdálkodó Város Bizottság 

 

KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2024. évi vagyonkezelési beszámolójának elfogadása 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Gazdálkodó Város Bizottság 

 

Értékelés Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

Előterjesztő:     Gondoskodó Város Bizottság 

 

Készülő új Településrendezési Terv véleményezési dokumentációjának véglegesítése 

Előterjesztő:     Fejlődő Város Bizottság 

Előzetesen véleményezi:  valamennyi állandó bizottság 

 

Településrendezési eszközök módosításának véleményezési eljárás lezárása 

Előterjesztő:     Fejlődő Város Bizottság 

 

Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntések, településrendezési szerződések  

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

 

Javaslat a Kodály Zoltán-díj adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

Javaslat a Bozsó János -díj adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

Javaslat a Kecskemét Szociális Ügyéért Díj adományozására  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Gondoskodó Város Bizottság 

 

Javaslat a Kecskemét Egészségügyéért Díj adományozására  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Gondoskodó Város Bizottság 

 

Javaslat a Kecskemét Ifjúságának Neveléséért Díj adományozására  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Gondoskodó Város Bizottság 
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Javaslat a Kecskemét Felsőoktatásáért és Tudományos Életéért Díj adományozására   

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Fejlődő Város Bizottság 

 

Javaslat a Kecskemét Kultúrájáért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi   Kulturális Bizottság 

 

Javaslat a Kecskemét Sportjáért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Aktív Város Bizottság 

 

Javaslat a Zöld Kecskemétért Díj adományozására  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Fejlődő Város Bizottság 

 

Javaslat a Kecskemét Agráriumáért Díj adományozására  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Fejlődő Város Bizottság 

 

Javaslat a Kecskemét Gazdaságáért Díj adományozására  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

Javaslat a Zenit - Kecskemét Ifjúsági Díj adományozására  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Aktív Város Bizottság 

 

Javaslat a Civilek Kecskemétért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

Javaslat a Biztonságos Kecskemétért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:    Működő Város Bizottság 

 

Javaslat a Kecskemét Közszolgálatáért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

Beszámoló a kecskeméti közösségi közlekedéssel kapcsolatban 

Előterjesztő:     Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Működő Város Bizottság 

 

Beszámoló a 2024. IV. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

Beszámoló a 2025. I. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

Beszámoló a 2024. II. félévben lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
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Beszámoló a Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata által, illetve közreműködésével 

létrehozott közalapítványok, alapítványok 2024. évi működéséről 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Gazdálkodó Város Bizottság 

 

Beszámoló a Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás 

2024. évi működéséről 

Előterjesztő:    Dr. Fekete Gábor alpolgármester 

Előzetes véleményezi:  Működő Város Bizottság 

 

Beszámoló a Kecskeméti Rendőrkapitányság 2024. évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Gama-Kovács Gábor rendőr alezredes, mb. kapitányságvezető 

Előzetesen véleményezi:  Működő Város Bizottság 

 

Beszámoló a Bács-Kiskun Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Kecskeméti Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2024. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:  Szőke Kálmán tűzoltó alezredes, a Bács-Kiskun Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Kecskeméti Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság parancsnoka 

Előzetesen véleményezi:  Működő Város Bizottság 

 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2024. évi beszámolója 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

Beszámoló Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2024. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:    Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

Tájékoztató a behajthatatlan követelésekről 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Gazdálkodó Város Bizottság 

Tájékoztató a kizárólagos és többségi önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2024. évi 

gazdálkodásáról és működéséről 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

     Dr. Fekete Gábor alpolgármester 

     Bán János alpolgármester 

     Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

     Gaál József alpolgármester 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy a bizottság a mai munkáját befejezte. Megköszöni a részvételt és az ülést  13.45 

órakor bezárja.  

 

 

 

K. m. f . 

 

 

         Hódi Zsuzsanna s.k.                             Dr. PappZoltán s.k. 

    társelnök                                                  elnök   


